
 Załącznik
do Protokołu  Nr XIII.2011
ze zwyczajnej sesji Rady Gminy Szudziałowo
odbytej w dniu 28 grudnia  2011 r.

     Wójt  Gminy
Szudziałowo                                                Szudziałowo dnia  28 grudnia   2011 roku.

I N F O R M A C J A

o działaniach Wójta Gminy podejmowanych w okresie między sesjami.
        

         W okresie od  dnia 6 grudnia  2011 roku do chwili sporządzenia informacji 
wydane zostało zarządzenie w sprawie określenia sposobu realizacji uchwał z XII 
sesji Rady Gminy.

Ponadto informuję:
1. W dniu 13 grudnia Pan Stanisław F. w imieniu inicjatorów referendum przekazał 

pismo grupy  obywateli  o  zamiarze  wystąpienia  z  inicjatywą przeprowadzenia 
referendum w sprawie odwołania Wójta przed upływem kadencji.  Pełnomocnik 
Inicjatora  Referendum  Pan  Mirosław  S.  otrzymał  na  piśmie  potwierdzenie 
wpływu  takiego  dokumentu  z  jednoczesnym  powiadomieniem  Komisarza 
Wyborczego w Suwałkach. Zgodnie z przepisami poinformowany również został 
o liczbie osób uprawnionych do udziału w referendum.

2. W dniach  14 grudnia  i 19 grudnia br. trwały komisyjne prace dotyczące odbioru 
hali  sportowej.   Obecnie po dokonaniu odbioru wszczęto procedurę uzyskania 
pozwolenia na użytkowanie.

3. W dniu  20  grudnia  zostały  przekazane  firmie  Inter  Broker  ankiety  dotyczące 
majątku  Urzędu  Gminy  i  jednostek  organizacyjnych  celem  opracowania 
dokumentów do przeprowadzenia  przetargu na  ubezpieczenie  i  sfinalizowanie 
przetargu.

4. W dniu 14 grudnia została przyznana Gminie pożyczka w kwocie 1.900.000 zł 
z  budżetu  państwa  .  W  dniu  21  grudnia  została  podpisana  z  Ministerstwem 
Finansów umowa w tej sprawie.

5. W dniu 22 grudnia na podstawie umowy dzierżawy przekazano w użytkowanie 
dwa autobusy firmie, która przejmuje dowożenie uczniów.  Trzeci nasz autobus 
z uwagi na zły stan techniczny nie został wydzierżawiony. Firma przejmująca 
dowożenie we własnym zakresie zakupiła trzeci  autobus,  aby spełnić warunki 
umowy i zapewnić sprawny dowóz. Również w  dniu tym odbyło się spotkanie 
z przedstawicielami firmy celem skorygowania i  dostosowania rozkładu jazdy 
autobusów do potrzeb uczniów. Rozkład zostanie przekazany Radnym i Sołtysom 
wsi podczas sesji Rady Gminy w dniu 28 grudnia 2011 roku.

6. W  dniu  23  grudnia  przekazano  notarialne  Nadleśnictwu  w  Krynkach  drogę 
w obrębie geodezyjnym Pierekał, oznaczoną w ewidencji gruntów Nr 4 o pow. 
0,5982 ha.

7. Również w dniu 23 grudnia notarialnie sprzedano 4 działki o ogólnej powierzchni 
2,18 ha na terenie  wsi  Słoja  i  Knyszewicze.  Są to  drogi  położone w obrębie 
gruntów Pana Wilczewskiego i on został nabywcą.



8. Wziąłem  udział  w  konferencji  zorganizowanej  przez   Urząd  Marszałkowski. 
Konferencja  dotyczyła  realizacji  zadań  w  ramach  Partnerstwa  Publiczno 
Prywatnego. Chodziło tu o zapoznanie się z możliwościami zagospodarowania 
hali produkcyjnej oraz budowy dróg.

9. Przed Świętami Bożego Narodzenia uczestniczyłem w spotkaniach opłatkowych 
dla  Seniorów  i  osób  samotnych,  oraz  spotkaniach  w  Szkole  Podstawowej 
w Babikach i Starostwie Sokólskim. Sekretarz Gminy uczestniczyła w spotkaniu 
w Zespole Szkół.  Gminne spotkanie opłatkowe odbyło się w Urzędzie Gminy 
w dniu 22 grudnia.

             WÓJT
Mariusz  Czaban
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